





## Community Gathering with Dr. Mouhanad Hammami

اجتماع المجتمعات المشاركة مع الدكتور مهند حمامي

February 22, 2022 | 5:30pm | At Esper Branch Library 12929 Warren Ave, Dearborn, MI 48126

## Bring your questions & get answers about Covid-19.

قدّم أسئلتك واحصل على الإجابات حيال الكوفيد-19

Do you have questions about Covid-19 and its symptoms, treatment, or vaccine options? Please join Dr. Mouhanad Hammami, MD, a Chief Health Strategist and former Director of the Wayne County Health Department, at Esper Branch Library. Dr. Hammami will provide up-to-date information about the ongoing pandemic and allow you to ask your questions in English or Arabic. The Dearborn Library will be providing information packets for adults, and books and wellness kits for children.

For more info, contact the library at: (313) 943-2330, or visit <u>dearbornlibrary.org</u>



This free program is open to the public and made possible by a grant from the Communities for Immunity initiative, funded in part by the Institute of Museum and Library Services and the Centers for Disease Control and Prevention.

هل لديك أسئلة متعلقة بالكوفيد-19 أو أعراضه أو علاجه أو خيارات اللقاح المتوفرة؟ الرجاء مشاركة الدكتور مهند حمامي الحائز على شهادة الدكتورا في الطب، ورئيس قسم الاستراتيجية الصحية والمدير السابق لقسم الصحة في مقاطعة واين، في المكتبة الفرعية إسبر (Esper). سيقدّم الدكتور حمامي معلومات محدثة بخصوص الجائحة الحالية وسيسمح لك بطرح أسئلتك ماللغتين الإنكليزية والعربية. ستقدّم مكتبة ديربورن حزم معلومات للكبار وكتب ومستلزمات الرفاهية للأطفال.

للمزيد من المعلومات، اتصل بالمكتبة على الرقم 2330-943 (313) أو قم بزيارة موقع dearbornlibrary.org



COME EARLY FOR KIDS CRAFTS!

نعال باكراً للحصول على الأعمال الحرفية الخاصة للأطفال!

إنّ هذا البرنامج المجاني مفتوح للعامة ويصبح ممكناً بواسطة إذن من المجتمعات المشاركة لمبادرة التحصين الممولة جزئياً من مؤسسة خدمات المتاحف والمكتبات ومراكز مكافحة الأمراض والوقاية منها.